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A Horgosi Termelők Klubja kereteiben működő Szőlészek és Borászok Egyesülete szervezésében a Bálint-teremben vasárnap 
este megtartották a hagyományos borszentelőt. Az eseményre a horgosi Szent Orbán Borlovagrend tagjai egy-egy liter bort hoztak 
el minden idei borfajtájukból, hogy Gutási Ákos helyi plébános megáldja azokat. 

– Évről évre fejlődünk, mind jobban elsajátítjuk a szőlészet és a borászat tudományát, boraink is egyre minőségibbek – nyilat-
kozta Bíró Nándor, a Szőlészek és Borászok Egyesületének elnöke. – A mai rendezvényünkön megáldott borokat hazavisszük és 
visszaöntjük abba a hordóba, amelyikből kivettük, hogy az egész bormennyiséget megóvjuk. A papi ceremóniát követően borkós-
tolót tartunk. A borokról ezúttal nem egy szakmai zsűri mond véleményt, hanem mai vendégeink, mert a szakzsűri és a fogyasztó 
véleménye gyakran eltér egymástól. Márpedig én elsősorban az itteni fogyasztóknak szeretnék nekik tetsző borokat készíteni. Talán 
egy évtizede nem volt olyan szép szőlőnk, mint az idén, nem csak szemre, minőségre sem. Remélem a meghívott vendégeink, akik 
között bajsai, temerini, bácsfeketehegyi és bácskossuthfalvi szőlőtermesztők és borászok is vannak, őszinte véleményt mondanak 
majd borainkról, ahogyan mi is tesszük, amikor hozzájuk látogatunk el. A borkóstoló mellett, szokásunkhoz híven, tartunk egy kis 
szakmai tapasztalatcserét, tanácskozást is, hiszen mindig van mit tanulni. A borkészítést nem lehet a könyvből elsajátítani, a jó bor-
hoz nagyon nagy szükség van az ember tapasztalatára, gyakorlati tudására is.  

Vass Zoltán fi atal horgosi borász dédapja, nagyapja és édesapja hagyatékát viszi tovább a borászattal.   
– Dédnagyapám kezdte, a két világháború közötti időkben a Vass Pincészet a környék egyik legnevesebb pincészete volt. A 90-

es években édesapám látott hozzá felújítani a gazdaságot, és én ebbe, a hobbiszintűnek mondható szőlészetbe  kapcsolódtam bele. 
Jelenleg mintegy két hektáron termesztünk szőlőt. Borlovagrendünk létrejötte óta a borok minősége érezhetően növekedett, amire 
azonban a piac nem reagált kellőképpen, nem szélesedett a borfogyasztók köre, de mi borászok tudjuk, hogy ez jobbra fog fordulni 
– hallottuk Vass Zoltántól.

A borszentelőre és borkóstolóra egy ízletes birkapörkölt tette fel a koronát.        
Bödő Sándor   
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